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    P R O T O K O L L 
 
Organ: Styret 
Tid: Mandag 21. mai 2012 kl.20.00-22.15 
Sted: Buerveien 15, Grååsen (hos David) 
Møtedeltakere: David Sjøen, Marianne Hvalshagen, Vegard Eng, Hild Nytrøen og Ivar Vågen = 5.  
I tillegg møtte vara: Bente G. Fredheim og Anders Løkke (under sakene nr.7 og 8) 
 
Saker til behandling: 
 
Sak nr.01. Protokoll for styremøte nr.3/2012 – godkjenning og oppfølging 
Saksopplysninger: a. Protokoll for styremøte nr.4/2012, jf. vedlegg, b. Oppfølging av protokollens vedtak 
 
Vedtak: Protokollen for styremøte nr.3 er godkjent, og undertegnes. 
 
Sak nr.02. Referatsaker 
2.1. Tilsagn om tilskudd kr.30.000 fra Spydeberg kommune til universell natursti på Grååsen 
2.2. Tilsagn om 250 tonn knuste steinmasser for selvhenting til naturturstien på Grååsen fra Askim 
Entreprenør, mot symbolsk betaling kr.6.250,- + mva. 
2.3. Telefonisk samtale 9. mai 2012 med NFV v/Dag Strømsæter om fremlagt plan for naturstien på 
Grååsen for Riksantikvaren 
2.4. Status for medlemmer (92 pr. 21.5.2012) og beholdning på sparekonto (kr.12.200 pr.21.5.2012) 
2.5. Medlemsregister – Marianne la frem strukturert liste med navn, gateadresser og e-post adresser. 
Hun gjør noen justeringer. Listen er kun til internt bruk i styret! 
 
Vedtak: Referatene tas til orientering. 
 
Sak nr.03. Natursti på Grååsen – justert plan, søknad om tilskudd, navn m.v. 
Saksopplysninger: a. Justert plan og tracé datert 15.5.2012, b. Avtale med eier av g.nr.29 b.nr.1, c. 
Erklæringer fra eierne av 29/5 og 31/34 (venter på formelt svar fra Riksantikvaren) 
 
Vedtak: 
1. Forslaget til avtale med grunneier av 29/1 godkjennes med følgende endringer: I pkt.1 sløyfes ordene 
”universell utformet”. Pkt. 8 endres til: ”Begge parter kan etter 10 –ti- år regnet fra avtalens undertegning 
si opp avtalen med 1 års skriftlig varsel. NFP kan ikke kreve at den opparbeidede stien fysisk fjernes og 
terrenget tilbakeføres til opprinnelig stand.”  
2. Grååsen Velforening sender søknad til Østfold fylkeskommune om spillemidler til gjennomføring av 
natursti på Grååsen. Søknaden baseres på oppsett i notat datert 15.5.2012.iv., men med redaksjonell 
justering og hvor de 3 siste linjene sløyfes som irrelevante for denne søknaden. Vi avventer 
grunneiererklæringene fra hhv. Forsvarsbygg v/Nasjonale Festningsverk for 29/5 og fra Spydeberg 
kommune for 31/34. 
3. Tiltaket gjennomføres så snart som mulig når nødvendige formaliteter og finansiering er sikret. 
 
Sak nr.04. Trafikksikring av skolevei – kontakt til FTU og Spydeberg kommune, og fysiske tiltak 
Saksopplysninger: a. Søknad om tiskudd til utredning / plan, b. Fysiske tiltak på kommunal vei 
 
Vedtak: 
1. Grååsen Velforening søker kontakt med Vollene Velforening og Løkenfeltet Velforening med sikte på 
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krav til Spydeberg kommune om snarlig gjennomføring av sikkerhetstiltak for skoleveien fra sentrum til 
Spydeberg skole. Det bes om befaring sammen med representanter for Spydeberg kommune. 
2. Grååsen Velforening krever at Spydeberg kommune snarest etablerer passerings-saks på g/s-veien i 
Grååsveien ved Fv122 og markerer overgangen på Grååsveien i samme område. 
3. Som arbeidsgruppe for denne saken oppnevnes: David (leder), Marianne og Vegard.  
 
Sak nr.05. Friområder i Grååsen – avtale med Spydeberg kommune om skjøtsel (pass og stell) 
Saksopplysninger: a. Foreløpig utkast til avtale (se vedlegg merket 24.4.2012), b. Krav til kommunen 
om standard ved eventuell overtakelse m.v. (diskuteres i møtet), c. Møte med kommunen 
 
Vedtak: 
1. Grååsen Velforening ber om et innledende møte med representanter for Spydeberg kommune for 
drøfting av ideer og muligheter knyttet til løsninger, skjøtsel og ansvar for friområdene i Grååsen. 
2. Som arbeidsgruppe for saken oppnevnes: David, Marianne og Ivar (som følger opp med kontakt). 
 
Sak nr.06. Depot for postdistribusjon i Grååsen – plassering m.v. 
Saksopplysninger: a. Brev datert 9. mai 2012 fra Posten om plassering av post-depot 
 
Vedtak: 
1. Grååsen Velforening mener at en plassering av post-depot ved P-plassen i Grååsveien kan være 
akseptabelt, enten i søndre ende (ved trafo-kiosk) eller i nordre ende (mot friområde). Plasseringen bør 
være mest mulig diskret og usjenerende, og utforming og farge miljømessig tiltalende. 
2. Posten må kontakte Spydeberg kommune som grunneier og bygningsmyndighet for formell avklaring. 
 
Sak nr.07. Opplevd støy fra nye E18 – registrering og oppfølging 
Saksopplysninger: a. Gjennomført registrering – Anders presenterte (11 tilbakemeldinger er mottatt og 
ytterligere 10-14 er ventet fra Grååsen Terrasse), b. Oppfølging – Spydeberg kommune og Statens 
Vegvesen, c. Anders har 1 kontakt i Grååsveien som har instrumenter for måling. Ivar har en kontakt i 
Mattilsynet som også kan foreta målinger. 
 
Vedtak: 
1. Status tas foreløpig til orientering. Saken følges opp i neste styremøte. 
2. Anders og Ivar følger opp sine kontakter og muligheter for fremleggelse av måle-logger på neste 
styremøte. Vegard undersøker også muligheter for tilsvarende. 
 
Sak nr.08. Eventuelt 
Følgende spørsmål ble tatt opp: 
a. Ny Rusken-aksjon – David organiserer en ny aksjon nå på forsommeren 2012. 
b. Dugnads-gjeng (pensjonister og andre beboere som ønsker å delta i meningsfull fysisk aktivitet for 
miljøet i Grååsen, og sosialt samvær). David har kontakt med 3 i Grååsen terrasse (i tillegg til 3 andre). 
c. Brev fra Posten om organisering av postkasser på samlestativ. Posten bes henvende seg med brev, 
med opplysninger om relevant hjemmel i regelverk, til den enkelte huseier i de aktuelle veiene. 
d. Neste styremøte berammes til tirsdag 12.6.2012 kl.20.00 hos Ivar. 
 
                            ooOoo 
Protokollen godkjennes av styreleder sammen 2 styremedlemmer. Møtet hevet. 
Underskrifter: 
 
____________________    ____________________  ____________________ 
styreleder   styremedlem    styremedlem 


